
PROTOKÓŁ NR 39/17

z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej,

które odbyło się 06 czerwca 2017 roku.

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 16:30, a zakończyło o 18:40.

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Krzysztof Gorczyca - Przewodniczący Komisji

2. Zofia Ujma

3. Paweł Ciszewski

Nieobecni usprawiedliwieni: Krystyna Konieczna, Anna Klepacz, Artur Wrona.

Nieobecni nieusprawiedliwieni:

Obecni spoza grona Członków Komisji:

1. Bożena Wiśniewska

2. Beata Grabowiec

3. Agnieszka Kryszkowska

4. Kamila Pędziwiatr

5. Beata Espenschied

6. Mariusz Kubiak

7. Paweł Pituch

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia -  zatwierdzenie porządku obrad.

2. Informacja Członka Zarządu w Spółce EKO Kowary dotycząca działalności spółki w zakresie:

a) finansów spółki,

b) informacji o zatrudnieniu ,

c) planów rozwojowych,

d) działalności w zakresie utrzymania zieleni.

3. Omówienie  robót  budowlanych  odbywających  się  przy  ul.  Leśnej,  Sienkiewicza,

Jagiellończyka w zakresie:

a) finansów,

b) trybu udzielenia zamówienia publicznego,

c) zakresu prac.

4. Informacja na temat stopnia zaawansowania prac nad porozumieniem w ZGK.

5. Sprawy różne.

6. Zamknięcie posiedzenia.

Ad.  1  Posiedzenie  Komisji  Gospodarki  Komunalnej  oraz  Komisji  Ładu  i  Porządku  Publicznego

prowadził  Przewodniczący Komisji  Ładu i Porządku Publicznego Pan Paweł Pituch.  Przedstawił  porządek



obrad, który został przyjęty jednogłośnie.

Ad. 2 Problemy zawarte w pkt. 2 porządku obrad omówiła Pani Beata Grabowiec, członek Zarządu

Spółki EKO Kowary.

Ad.  3  Pani  Burmistrz  szczegółowo  omówiła  trwające  roboty  inwestycyjne  przy  ulicach:  Leśnej,

Sienkiewicza i Jagiellończyka.

Wyjaśniła sposób wyłonienia wykonawców, źródło finansowania.

Radni pytali o inspektorów nadzoru nad tymi pracami, uzyskali odpowiedź.

Ad.  4 Pani  Burmistrz  poinformowała  radnych  o  trwających  działaniach  nad  porozumieniem  ze

Związkiem Gmin Karkonoskich.

Ad.  5   W  sprawach  różnych  Przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Komunalnej  Pan  Krzysztof

Gorczyca zapoznał zebranych z wnioskiem mieszkańców o zmianę planów zagospodarowania przestrzennego.

Radny Mariusz Kubiak zgłosił problem mieszkańca, który nabył działkę przy ul. Kasztanowej,  nie

może rozpocząć budowy siedliska, gdyż KSWiK nie chce udostępnić warunków pod tą inwestycję.

Ad . 6  Na tym posiedzenie zakończono.

Wnioski Komisji:

1.  Komisja  Gospodarki  Komunalnej  wnioskuje  do  Pani  Burmistrz,  aby  monitorowała  do  KSWiK  o

udostępnienie zainteresowanym, którzy nabyli działki budowlane przy ul. Kasztanowej warunków budowy

kanalizacji.

2. Komisja  Gospodarki Komunalnej wnioskuje do Pani Burmistrz o opinię w sprawie pisma mieszkanki o

przekształcenie planów przestrzennego zagospodarowania terenów rolnych na budowlane.

Protokołowała:                                                                                                            Przewodniczący Komisji:

   Zofia Ujma                                                                                                                        Krzysztof Gorczyca


